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Protokół Nr 22/2021 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 23 listopada 2021r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk                                    

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności  

do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wziął Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk.   

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania 

opieki zapewnianej w żłobkach lub klubach dziecięcych funkcjonujących na 

terenie Gminy Chmielnik dzieciom zamieszkałym na terenie gminy Pierzchnica, 

b. określenia wysokości i kryteriów przyznawania dotacji celowej przekazywanej 

Gminie Chmielnik dotyczącej finansowania opieki zapewnianej w żłobkach lub 

klubach dziecięcych funkcjonujących na terenie Gminy Chmielnik dzieciom 

zamieszkałym na terenie Gminy Pierzchnica, 

c. uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

rok 2022. 

2. Sprawy różne. 

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki 

zapewnianej w żłobkach lub klubach dziecięcych funkcjonujących na terenie Gminy Chmielnik 

dzieciom zamieszkałym na terenie gminy Pierzchnica. Przeczytała projekt uchwały i poprosiła 

Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zgodnie z treścią projektu uchwały jest propozycja żeby 

dofinansować pobyt dzieci w żłobku, bo gmina nie ma własnego żłobka. Z wywiadu jaki został 

przeprowadzony w Gminie Chmielnik korzystają ze żłobka mieszkańcy naszej gminy,  

w Gminie Morawica nie ma miejsc i do Gminy Daleszyce też nikt nie dowoził. Gmina 

Chmielnik też nie ma własnego żłobka, tylko jest żłobek prywatny prowadzony przez ZDZ i na 

tej zasadzie Chmielnik dofinansowuje pobyt dzieci w tym żłobku. Część kosztów pokrywa 

gmina i część rodzic. Jest propozycja żeby na podobnych zasadach dofinansowywać pobyt 

dzieci w żłobku z terenu Gminy Pierzchnica. Formalnie gmina nie może zawrzeć porozumienia 

z tym żłobkiem, tak byłoby najprościej ale trzeba zawrzeć porozumienie z Gminą Chmielnik. 

Gmina Chmielnik wyraziła zgodę w formie uchwały rady, także jest zgoda z ich strony na takie 

porozumienie. Po podjęciu tego projektu uchwały zostanie podpisane porozumienie, w którym 

określone będą zasady w jakim trybie przekazywać dofinansowanie. Mówił, że podobne 

rozwiązanie jest w gminie Bieliny i podobny sposób dofinansowania pobytu dzieci  

w prywatnych żłobkach. Powiedział, że będzie to w pewnym sensie rozpoznanie rzeczywistego 

zapotrzebowania na żłobek, jakie są potrzeby w tym zakresie. Jeżeli okaże się, że tych potrzeb 

będzie dużo to w przyszłości trzeba będzie rozważyć ewentualnie  budowę żłobka  
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w Pierzchnicy. Na dzień dzisiejszy troje dzieci korzysta z tego żłobka i dla trojga dzieci nikt 

żłobka nie będzie budował. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej 

w żłobkach lub klubach dziecięcych funkcjonujących na terenie Gminy Chmielnik dzieciom 

zamieszkałym na terenie gminy Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała 

pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej w żłobkach 

lub klubach dziecięcych funkcjonujących na terenie Gminy Chmielnik dzieciom zamieszkałym 

na terenie gminy Pierzchnica. 

 

Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            określenia wysokości i kryteriów przyznawania dotacji celowej przekazywanej Gminie 

Chmielnik dotyczącej finansowania opieki zapewnianej w żłobkach lub klubach dziecięcych 

funkcjonujących na terenie Gminy Chmielnik dzieciom zamieszkałym na terenie Gminy 

Pierzchnica. Przeczytała projekt uchwały i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że w projekcie uchwały są określone kryteria kto może 

korzystać z tego dofinansowania. Podobne rozwiązania są w Gminie Chmielnik jak również w 

Gminie Bieliny. Ważne jest żeby były osoby, które zamieszkują na terenie gminy. Jest łatwy 

sposób weryfikacji osób zamieszkałych na podstawie deklaracji śmieciowej. Zameldowanie też 

ma znaczenie, chodzi o rozliczanie podatku dochodowego, bo gmina ma udział w podatku 

dochodowym. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski wystąpił żeby ponowić apel w gazetce lokalnej, że tu 

mieszkam tu płacę podatki. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

określenia wysokości i kryteriów przyznawania dotacji celowej przekazywanej Gminie 

Chmielnik dotyczącej finansowania opieki zapewnianej w żłobkach lub klubach dziecięcych 

funkcjonujących na terenie Gminy Chmielnik dzieciom zamieszkałym na terenie Gminy 

Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest  

za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie określenia 

wysokości i kryteriów przyznawania dotacji celowej przekazywanej Gminie Chmielnik 

dotyczącej finansowania opieki zapewnianej w żłobkach lub klubach dziecięcych 

funkcjonujących na terenie Gminy Chmielnik dzieciom zamieszkałym na terenie Gminy 

Pierzchnica. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 



3 

 

2022. Przeczytała projekt uchwały i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że co roku taki program jest uchwalany. Jest on niezbędny  

do tego żeby organizacjom pozarządowym można było pewne środki przekazywać  

na wykonywanie zadań publicznych przez te organizacje. Przekazuje się środki dla 

Stowarzyszenia Sportowo-Kulturalnego w Drugni na prowadzenie szkoły i przedszkola w 

Drugni, dla Klubu Sportowego Polanie Pierzchnica na prowadzenie klubu, dla Stowarzyszenia 

Społeczny Ruch Trzeźwości na profilaktykę w zakresie przeciwdziałania narkomanii  

i przeciwdziałania alkoholizmowi oraz dla Fundacji Dom Seniora w Pierzchnicy na wsparcie 

realizacji projektów w zakresie seniorów, a także dla Społecznego Ruchu Trzeźwości  

na organizacje pomocy żywnościowej dla mieszkańców. Powiedział, że te zadania powtarzają 

się co roku ale programu nie da się uchwalić na 5 czy 10 lat. Taki program musi być uchwalony 

bo muszą być przyjęte procedury przyznawania pieniędzy i ich rozliczania. Powiedział, że 

jakby gmina miała więcej pieniędzy to można byłoby więcej różnych działań podejmować  

i oferować ale wiąże się to ściśle z możliwościami budżetowymi. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2022  

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2022. 

 

Ad.2.Sprawy różne. 

 Radna Malwina Wrona zapytała czy będą organizowane w przyszłym roku Dni 

Pierzchnicy, dożynki jakieś inne imprezy, czy jeszcze nie ma decyzji w tym temacie. 

 Burmistrz poinformował, że zakłada, iż te imprezy odbędą się w przyszłym roku. 

Odnośnie dożynek sprawa jest prostsza, bo jest to impreza mniejsza, Zakłada się, że będzie 

poniżej 150 osób na takiej imprezie natomiast Dni Pierzchnicy to na tej imprezie gromadzi się 

dużo więcej osób. Trudno dzisiaj przewidzieć jakie będą ograniczenia odnośnie zgromadzeń w 

przyszłym roku. 

 Radna Malwina Wrona mówiła, że na imprezie Dni Pierzchnicy były organizowane 

biegi. W tej chwili nie ma żadnych imprez sportowych organizowanych na terenie gminy. 

Mówiła czy nie warto wrócić do tego żeby organizować tego żeby promować sport. 

 Burmistrz opowiedział, jak były organizowane imprezy sportowo i co spowodowało, że 

zaprzestano. Powiedział, że można spróbować organizować imprezy sportowe. 

 Przewodnicząca komisji zwróciła uwagę na rejestrowanie się pacjentów do badań 

laboratoryjnych w ośrodku zdrowia. Powiedziała, że była informacja, że do pobrania 

materiałów do badania laboratoryjnego nie trzeba się rejestrować a jest co innego w 

rzeczywistości. Podała przykład jaki miał miejsce w tej sprawie. Powiedziała, że są również 

przypadki odmawiania pobrania krwi do badania prywatnie bez skierowania. Pacjentowi 

proponuje się żeby jechał  do laboratorium. 



4 

 

W dyskusji podnoszona była sprawa rejestracji do lekarzy. Przewodnicząca komisji mówiła, że 

niektórzy mieszkańcy zgłaszają żeby rejestracja była przy okienku. 

Członkowie komisji w dyskusji podnosili, że system rejestracji telefonicznej jest dobry, lepszy 

od tego co było wcześniej. 

W dyskusji na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej podnoszono sprawę czy nie 

przekształcić prowadzenia opieki zdrowotnej przez niepubliczny zakład opieki zdrowotnej. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                 Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                                          Renata Błaszczyk 

 


